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Waarom moet er een onderzoek gedaan worden naar de meest geschikte lokatie als de uitslag 
al vaststaat. Op een nieuwe lokatie waar men van scratch af kan beginnen is altijd de ideale 
lokatie
Indien de raad vind dat een nieuwe lokatie de voorkeur verdiend boven de Ursula lokaties in 
Horn en/of Heythuysen dan pas kan men een onderzoek starten naar deze ideale lokatie.
Is er een programma van eisen waaraan de schoollokatie moet voldoen? Welke 
wegingsfactoren voor een keuze  zijn er?
Waarom voldoen de lokaties in Heythuysen en / of in Horn niet, je kijkt toch eerst naar wat je 
hebt?

Op blz. 24 van het rapport van de RO groep staat: 
Doorkijk op mogelijk tijdspad.
Gezien de huidige staat van de onderwijsgebouwen is realisatie van nieuwbouw niet 
direct noodzakelijk.
Als men het hier niet over uren heeft dan kan de besluitvorming  i.v.m. de Corona problematiek 
nog makkelijk enkele maanden opgeschort worden om zo tot een weloverwogen besluit te 
komen. Bijkomend voordeeltje is dat de leerlingen-aantallen jaarlijks afnemen en daardoor ook 
minder gebouwd hoeft te worden.

Ik kom hierdoor gelijk op mijn volgende vraag.
Waarom wordt bij nieuwbouw uitgegaan van het benodigd b.v.o. op het moment start bouw. 
Omdat de leerlingaantallen tot 2030/2031 jaarlijks afnemen betekend dit dat men na oplevering 
jaarlijks een deel van het gebouw zou moeten slopen of afstoten.
Voorstel is, Realiseer permanente nieuwbouw op basis van de leerlingaantallen van b.v. 
2030/2031  en huur de ontbrekende ruimte op basis van de leerlingaantallen bij oplevering als 
semi-permanentebouw. Van deze bouw kan men jaarlijks het overtollige deel  afstoten. Deze 
semi-permanentebouw wordt uiteraard wel gekoppeld aan de nieuwbouw.

De raad dient een keuze te maken voor een van de aangedragen alternatieven. Deze keuze 
kan alleen maar op basis van bouwkosten en inclusief de kosten en mogelijkheden van de 
bijbehorende totale infrastructuur. 
De informatie dient zich dan ook alleen maar op deze punten te richten

Bouwkosten
In Bijlage 4 Stichtingskostenraming. Bij opmerkingen aandachtspunt 1. en 2.
Dit is een erg vage omschrijving.
Waarom wordt geen gebruik gemaakt van b.v. de bouwkostendatabase van COBOUW deze is 
redelijk betrouwbaar en wordt per kwartaal geupdated.

Om een verantwoorde keuze te kunnen maken tussen de diverse aangedragen alternatieven 
dienen deze volledig en vergelijkbaar te zijn iclusief alle kosten.



Gymzalen: renovatie gymzalen twee lokaties € 5.800,000 terwijl renovatie sporthal Neer € 
500.000, waarom is het hier ruim 10x duurder? Renovatie is zelfs duurder dan volledige 
nieuwbouw terwijl een aan een gymzaal bouwkundig niets veranderd hoeft te worden.
Tijdelijke huisvesting ? Huidige lokatie Horn 13,539 m² BVO benodigd in 2022 1597*7,42 m² = 
11,900 m² Waarom dan ruim  € 2,000,000 uitgeven aan tijdelijke huisvesting? In andere 
gevallen waarom wordt er niet tijdelijk gebruik gemaakt van de Ortolaan dit is toch gemeente 
eigendom?
Bij nieuwbouw waarom geen bedrag voor bouwgrond opgenomen?  Benodigd 19.000m²  (blz. 
21) vertegenwoordigd een waarde van ruim € 3.000.000 Ook is er geen bedrag opgenomen 
voor de infrastructuur, parkeerplaatsen, speel- sportterrein  Dit is wel op de bestaande lokaties 
aanwezig.
Waarvoor zijn bij de investeringskosten reserveringen opgenomen tussen bijna € 8.700.000 en 
€ 6,100,000
Inrichtingskosten varieren tussen € 500.000 en bij volledige nieuwbouw € 317.000 Hoe kunnen 
deze grote verschillen ontstaan en welke inrichtingskosten komen voor rekening van de 
gemeente?

De wethouder heeft in de commissievergadering aangegeven dat de bouwkosten niet volledig 
voor rekening van de gemeente komen maar dat het rijk ook hierin bijdraagt .
Kan de wethouder aangeven welk deel voor rekening van de gemeente komt.?

Wat zijn voor de gemeente de kosten als we een of twee van die oude incourante gebouwen 
laten leegstaan? En om een zuiver beeld te krijgen moeten deze kosten dan niet zichtbaar 
gemaakt worden in de diverse scenario’s 

De esthesche kant mag niet onbenoemd blijven.
Moet zo’n mooi markant schoolgebouw verdwijnen, oude schoolgebouwen hebben we genoeg 
en herbestemmen lijkt vrijwel onmogelijk.
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